
Kallelse till VIKTIGT möte med Strands Friidrott.

Vi håller ordinarie sektionsmöte 
tisdag den 15 januari klockan 18.00. 

Till detta möte är också du som gillar friidrottens verksamhet; ledare, tränare, 
eller förälder, inbjuden.

I skrivande stund är det oklart om nya kansliet vid Vallvägen är klart. Hör du 
inget nytt gäller fortfarande gamla lokalen vid Hamngatan.

Förutom sedvanlig dagordning kommer för friidrotten viktiga förändringar att 
diskuteras. Nu behövs dina synpunkter.

Vi vill bland annat utöka dagens sektionsstyrelse med ytterligare två personer. 
Vi vill ha tips inför valberedningens möte före Strands IF:s årsmöte. Eftersom 
ingen visat intresse för valberedningen kanske vi över fikat kan enas om 
sektionens utformning och själva lämna förslaget till valberedaren.

Informerar också om att jag som ordförande i friidrottssektionen lämnar 
uppdraget med ålders rätt vid kommande årsmöte. Jag vet att vi har många 
duktiga idrottsvänner i vår ”familj” och att ni säkert har idéer om hur vi kan gå 
vidare. Det är av yttersta vikt att sektionsstyrelsen får en stabil lösning. Vi har 
trevliga möten och en mycket god sammanhållning. Jag garanterar att du 
kommer att trivas i gänget. Förkunskaper krävs inte, det räcker med att du gillar
friidrott.

Vi behöver inte fastställa vissa roller nu. När gruppen är vald sker konstituering 
efter årsmötet.

Just nu dubbeljobbar vi alla inom styrelsen eftersom vi närmar oss ännu ett 
Blodomlopp. Därför vill vi snarast få bort ovanstående frågor från bordet.

Jag hoppas verkligen på god uppslutning denna gång. Annars kan det bli svårt 
att driva friidrotten så bra som vi väl alla önskar.

För att locka er litet extra utlovas FIKA – det brukar ju vara populärt.

Mvh

Lars Nordström, ordförande.


